
 

 

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada 
 
(Le français suit) 

 

JUDGMENTS ON APPEALS 

 

March 8, 2024 
 

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has delivered its judgment in the following appeals. 

The Court invites you to read the reasons for judgment and the plain language summary called a 

Case in Brief. 

 
40095 His Majesty The King v. Christopher James Kruk - and - Independent Criminal Defence 

Advocacy Society, Criminal Lawyers’ Association (Ontario) and Trial Lawyers Association of 

British Columbia (B.C.) 

2024 SCC 7 
 

Coram: Wagner C.J. and Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal and O’Bonsawin JJ. 

 

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA47187, 2022 

BCCA 18, dated January 20, 2022, heard on May 18, 2023, is allowed. The order of the Court of Appeal is set aside 

and the respondent’s conviction is restored. 

 

 
 

40447 His Majesty The King v. Edwin Tsang - and - Attorney General of Alberta, Independent 

Criminal Defence Advocacy Society, Association québécoise des avocats et avocates de la 

défense, West Coast Legal Education and Action Fund Association, Women’s Legal Education 

and Action Fund Inc. and Trial Lawyers Association of British Columbia (B.C.) 

2024 SCC 7 
 

Coram: Wagner C.J. and Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal and O’Bonsawin JJ. 

 

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA47290, 2022 

BCCA 345, dated October 14, 2022, heard on May 18, 2023, is allowed. The order of the Court of Appeal is set aside 

and the respondent’s conviction is restored. 

 

 
 

 

 

JUGEMENTS SUR APPELS 
 

Le 8 mars 2024 
 

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a rendu jugement dans les appels suivants. La Cour 

vous invite à lire les motifs de jugement et le résumé en langage simple appelé La cause en bref. 

 
40095 Sa Majesté le Roi c. Christopher James Kruk - et - Independent Criminal Defence Advocacy 

Society, Criminal Lawyers’ Association (Ontario) et Trial Lawyers Association of British 

Columbia (C.-B.) 

2024 CSC 7 
 

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal et O’Bonsawin 

https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/scc-csc/en/nav_date.do
https://www.scc-csc.ca/case-dossier/cb/index-eng.aspx
https://decisions.scc-csc.ca/scc-csc/scc-csc/fr/nav_date.do
https://www.scc-csc.ca/case-dossier/cb/index-fra.aspx


 

 

 

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA47187, 2022 

BCCA 18, daté du 20 janvier 2022, entendu le 18 mai 2023, est accueilli. L’ordonnance de la Cour d’appel est annulée 

et la déclaration de culpabilité prononcée contre l’intimé est rétablie. 

 

 
 

40447 Sa Majesté le Roi c. Edwin Tsang - et - Procureur général de l’Alberta, Independent Criminal 

Defence Advocacy Society, Association québécoise des avocats et avocates de la défense, West 

Coast Legal Education and Action Fund Association, Fonds d’action et d’éducation juridique 

pour les femmes et Trial Lawyers Association of British Columbia (C.-B.) 

2024 CSC 7 
 

Coram: Le juge en chef Wagner et les juges Côté, Rowe, Martin, Kasirer, Jamal et O’Bonsawin 

 

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA47290, 2022 

BCCA 345, daté du 14 octobre 2022, entendu le 18 mai 2023, est accueilli. L’ordonnance de la Cour d’appel est 

annulée et la déclaration de culpabilité prononcée contre l’intimé est rétablie. 
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